
 

  

Emne Referat generalforsamling i lokalforeningen SIND Aabenraa 

Dato Torsdag den 2. februar 2023 kl. 19.00 

Tilstede Antal deltagere: 9 

 

Dagsorden: 
 

1. Valg af dirigent, referent og stemmetæller. 

2. Godkendelse af dagsorden. 

3. Lokalbestyrelsens beretning fremlægges til debat og godkendelse. 

4. Det revideret regnskab fremlægges til debat og godkendelse. 

5. Behandling af indkomne forslag, herunder forslag til ændring af vedtægter. 

6. Valg af bestyrelsesmedlemmer og suppleant. På valg er: Majbritt Nissen (hun 

modtager genvalg) og Gitte Heldt (hun modtager genvalg). 

7. Valg af revisor og revisor suppleant. 

8. Valg/udpegning af stemmeberettigede til regionskreds-generalforsamlingen. 

9. Hvert tredje år: Behandling af eventuelle forslag til landsforeningens landsmøde. 

10. Hvert tredje år: Valg/udpegning af delegerede til landsmødet. 

11. Eventuelt. 

 

1. Valg af dirigent, referent og stemmetæller. 

Dirigent:  Michael Hansen 
Referent: Gitte Heldt 
Stemmetæller: Mette Korntved Schmidt 
 
Michael bekræfter lovlig varsling af generalforsamlingen som er 14 kalenderdage. 
 

2. Godkendelse af dagsorden. 

Dagsorden blev godkendt. 
 

3. Lokalbestyrelsens beretning fremlægges til debat og godkendelse. 

 
Majbritt fremlagde bestyrelsens beretning med bl.a. info om opstart af SIND Aabenraa i juni 2022. 
På daværende tidspunkt var der 49 medlemmer. Nu er der 61 medlemmer. 
Har afholdt sindets dag den 10. oktober.  
Info om spillecafé onsdage fra kl. 17.00 – 20.00. Fungerer fint. Det er hyggeligt og synes at være af 
stor betydning for brugerne. 
Bestyrelsen vil gerne finde flere frivillige som kan hjælpe med sammenkomster. 



 

Under lukningen af frivillighuset har der været arrangeret gåture med udgangspunkt fra huset. 
Fremtiden vil byde på flere aktiviteter med bl.a. krea-aktivitet. Vi har modtaget krea-ting så som 
blyanter/farver samt papir fra en bruger. Stor tak for dét. 
 
Søger flere ideer til andre emner. 
 
Bestyrelsen har snakket om at tage en tur ud af huset. Evt. arrangere noget petanque eller andet.  
Vil 
 

4. Det revideret regnskab fremlægges til debat og godkendelse. 

 
Det omdelte regnskab blev fremlagt af Mette.  
 
Har søgt kommunen om §18 midler. Der er søgt 14.999, - kr. Vi har modtaget 10.000, hvilket må 
bruges til aktiviteter og materialer, men IKKE som lønning.  
 
Årets resultat er 94.413,- kr. 
 

5. Behandling af indkomne forslag, herunder forslag til ændring af vedtægter. 

 
Ingen indkomne forslag. 
 

6. Valg af bestyrelsesmedlemmer og suppleant.  

 
På valg er: 

- Majbritt Nissen Modtager genvalg 

- Gitte Heldt Modtager genvalg som suppleant 

 
Der var ingen andre kandidater, så begge blev valgt. Majbritt som menig medlem. Gitte som 
suppleant. 
 

7. Valg af revisor og revisor suppleant. 

 
Som revisor blev valgt: 

- Michael Hansen 

 
Som revisorsuppleant blev valgt: 

- Carl Erik Brodersen. 

8. Valg/udpegning af stemmeberettigede til regionskreds-generalforsamlingen. 

 
Anne Hvidberg informerede om regions-generalforsamlingen. 
Generalforsamlingen bliver afholdt i Kolding den 22. marts 2023. 



 

Antal stemmeberettigede til regionskeds-generalforsamling er alt efter hvor mange medlemmer der 
er i foreningen. 
 
Der er altid én stemme og derudover én for hver 50 medlem. (vi har pt. 2 berettigede.) 
 
Som det ser ud nu deltager Majbritt Nissen og Carl Erik Brodersen. 
 

9. Hvert tredje år: Behandling af eventuelle forslag til landsforeningens 
landsmøde. 

10. Hvert tredje år: Valg/udpegning af delegerede til landsmødet. 

 
Punkt 9 og 10 blev behandlet under ét punkt hvor Anne Hvidberg Jørgensen informer om bl.a. 
stemmeberettigelse. 
Antal medlemmer i SIND er ca. 7.000 i hele DK. 
Landsmødet afholdes næste gang i 2024. 
Én fra bestyrelsen er delegeret og får alt inkl. overnatning betalt. 

 

11. Eventuelt. 

 
Majbritt stiller spørgsmål til hvad der rører sig i SIND generelt. 
Rikke orienterer om et nyt naturprojekt om ensomhed. Det er muligt at følge med på SIND’s 
hjemmeside samt på de sociale medier. 
 
Carl Erik er kontaktperson for socialpsykiatrien. Vil gerne, hvis noget skal behandles, at vi sender en 
mail med emnet. 
 
Grundet mangel på personale er alt hvad der hedder samtaler med psykiatrien nulstillet. 
 
Michael spørger til, hvis der er brugere i huset, hvor man kan mærke at vedkommende ikke har det 
så godt. Hvad gør man så? 
God ide at bruge pjecen fra SIND. 
I værste tilfælde ringes der 112. 
 
Gitte spørger til forslag til andre arrangementer. Anne fortæller at i Tønder har de også bowling og 
kegling. Deltagergebyret betaler SIND. Sko betaler den enkelte selv. 
 
Malerhold med undervisning og evt. udstilling. Evt. starte med en udstilling da vi har nogle brugere 
der allerede er meget kreative. 
 


